



TFS

Rue des Genêts - ZI Les Fontenelles
27190 Conches en Ouche
T 02 32 32 71 01, F 02 32 32 71 22
tfs@tfs27.com
www.tfs27.fr

CA 2021 1,6 M €
CA GROUPE 2021 3,92 M €
EFFECTIF NORMANDIE 6

2021 SALES € 1,6 M
2021 GROUP SALES € 3,92 M
NORMANDY STAFF 6

CONTACT

Dominique Lecomte
Directeur Général
Chairman

Omar Belioume
Responsable Production
Production Manager

Anaïs Lecomte
Responsable Commercial
& Communication
Sales & Communication Manager

Dominique Lecomte
Responsable Qualité, RTI & RH
Quality, RTI & HR Manager

✳ SECTEUR D'ACTIVITÉ / BUSINESS

TFS est une entreprise dans le secteur de la Métallurgie. Son activité principale est le Laminage à froid ainsi que le Refendage et retravail de tous les métaux pour de nombreux secteurs comme l'Aéronautique, Microtechnique, Nucléaire, Armement et bien d'autres.

Elle propose également des tôles, des formats, des barres, du fil et du dépannage 7jours/7.

La société collabore avec des bureaux d'études et des laboratoires pour permettre de finaliser des projets par le biais de matières premières pour les prototypes.

TFS is a company in the Metallurgy industry. Her main activity is the cold Rolling as well as the Slitting and processing of ferrous and non-ferrous metal for plenty industry like Aeronautics ; Microtechnology ; Nuclear ; Weapons and for other.

She offers also a sheets ; rods ; wires and an 7-day/7-day emergency service. The company collaborates with a research offices and a laboratories to finalize projects through raw materials for prototypes.

★ CERTIFICATIONS

> En cours ISO 9001